Shanghai YIKU

Wooden box

1000mm

125mm 1470r/min

7014

S1GA4600

# Abrasion Proof TLT Axial Fan Impeller Parts Impeller Hub 1000\*325mm

### **Basic Information**

- Place of Origin:
- Brand Name:
- Model Number: S1GA4600
- Minimum Order Quantity: 1 piece
- Price: negotiable
- Packaging Details:
- Delivery Time: 2-3month
- Supply Ability: 10 units/month



## **Product Specification**

- Hub Diameter:
- Hub Aperture:
- Maximum Speed:
- Grease:
- Model:
- Material:
- Highlight:
- Weldment abrasion proof Impeller Hub, Impeller hub 1000mm

Our Product Introduction

#### **Product Description**

#### Impeller hub $\phi$ 1000\*325

1,按KM007 平衡 (1)叶 最大工作 速1470r/min (2)平衡等 按G1.6 允 的残余不平衡量 面 4750g-mm,在 个面上配重 (3)平衡重厚度不大于10mm 2,量按DIN8563的第三部分BS和BK的等 施工及 3,后清除 渣,并作出 力退火 理 4,接量按JB/T10213-2000的 定 5,托,盖与接作100%探 6,加工完成后,底清理,不得留有物 叶接,其它叶重量比,性矩也小.叶片和叶柄等 装件的 心力通 平面推力球 承至叶 的支承上.叶装件在出厂前已 行多次 平衡.

- 1, according to KM007 more balanced
- (1) Maximum working speed of the impeller 1470r/min
- (2) The balance level is 4750g-mm on each side according to the residual unbalance allowed by G1.6, and the weight is balanced on both sides
- (3) The thickness of the balance weight is not more than 10mm
- 2. Weld quality shall be constructed and inspected according to the third part BS and BK of DIN8563
- 3, welding slag should be removed after welding, and stress annealing treatment
- 4, welding quality according to JB/T10213-2000 regulations
- 5, the welding seam of the tray, cover plate and wheel hub should be 100% inspection
- 6, after the completion of processing, thoroughly clean up, no debris left

The impeller is welded structure, which is lighter in weight and smaller in inertia moment than other structure impellers. The centrifugal force of the blade and petiole assembly is transmitted to the support ring of the impeller through the flat thrust ball bearing. The impeller assembly has been dynamically balanced for many times before leaving the factory.

**メート海依库机电设备** TINI MESANICAL LEGISMICS Shanghai YIKU Power Equipment Co., Ltd

🔇 8613916002258 🛛 🖸 657925203@qq.com 😕 axialfanparts.com

5587 Dongchuan Road, Pudong New Area, Shanghai